
Protokół Nr VII / 2007 
Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego 
odbytej w dniu 28 marca  2007 roku 

w sali sesyjnej Starostwa Powiatowego 
w Wągrowcu 

 
Sesję rozpoczęto 28 marca  br.  o godzinie 16.00  zakończono o godzinie  
18.45 
 
Obrady  VII Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego otworzył Przewodniczący 
Rady Pan  Krzysztof Migasiewicz, który powitał radnych i zaproszonych 
gości.  
 
Od godz. 16.00 w obradach uczestniczyło 18 radnych na ogólny stan 19, co 
stanowiło kworum, przy którym Rada mogła obradować i podejmować 
uchwały /nieobecny radny A. Wieczorek/. 
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego  protokołu. 
Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
Protokół  VI  sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia  28 lutego  2007  
roku został przyjęty jednogłośnie - 18 za . 
 
Przewodniczący Rady Pan Krzysztof Migasiewicz odczytał  porządek obrad 
VII Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego  proponując zmianę na podstawie 
§ 18 ust. 5 pkt 2 Statutu Powiatu Wągrowieckiego oraz § 16 ust. 2 
Regulaminu Rady Powiatu Wągrowieckiego   wnoszę  o zmianę w porządku 
obrad VII  Sesji Rady Powiatu  poprzez dodanie  : 
pkt  15  w  następującym brzmieniu:  
„Podjęcie uchwały w sprawie  powiadomienia sekretarza powiatu - Pana 
Andrzeja Sebastyańskiego o obowiązku przedłożenia oświadczenia 
dotyczącego pracy lub służby w organach bezpieczeństwa państwa lub 
współpracy z tymi organami w okresie od dnia 22 lipca 1944 roku do dnia 
31 lipca 1990 roku  
i pkt. 16  w brzmieniu: 
„ Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie  powiadomienia skarbnika powiatu 
-  Panią Danutę Królczyk o obowiązku przedłożenia oświadczenia 
dotyczącego pracy lub służby w organach bezpieczeństwa państwa lub 
współpracy z tymi organami  w okresie od dnia 22 lipca 1944 roku do dnia 
31 lipca 1990 roku. 
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Pozostałe pkt. porządku VII  Sesji Rady Powiatu otrzymują kolejno                       
nr 17,18,19. 
Rada Powiatu jednogłośnie – 18 obecnych -  przyjęła następujący porządek 
obrad:  

1. Sprawy regulaminowe: 
1.1  otwarcie sesji, 
1.2 stwierdzenie kworum, 
1.3 przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

2. Zgłaszanie uwag i poprawek do porządku obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady   o pracy między sesjami. 
5. Informacja Starosty o wykonaniu uchwał Rady Powiatu i pracy 

Zarządu .  
6. Informacja Przewodniczących Komisji Stałych o pracy między 

posiedzeniami sesji. 
7. Przyjęcie informacji o działalności w 2006 roku Powiatowego 

Inspektora Weterynarii. 
8. Przyjęcie informacji o działalności w 2006 roku Powiatowego 

Inspektora Sanitarnego. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania                           

z działalności Powiatowego Rzecznika Konsumentów za 2006 rok. 
10. Przyjęcie informacji o realizacji zadań powiatu w zakresie 

współdziałania z organizacjami pozarządowymi w 2006 roku                       
i przyjęcie programu działań na 2007r. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie  powołania Rady Społecznej przy 
Zespole Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia rodzaju zadań i wysokości 
środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych przeznaczonych na te zadania w 2007 roku. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/39/ 2007 Rady 
Powiatu Wągrowieckiego z dnia 31 stycznia 2007 roku w sprawie 
uchwalenia budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2007 rok. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowych: 
pożyczki, kredytu. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie  powiadomienia sekretarza powiatu - 
Pana Andrzeja Sebastyańskiego o obowiązku przedłożenia 
oświadczenia dotyczącego pracy lub służby w organach 
bezpieczeństwa państwa lub współpracy z tymi organami w okresie 
od dnia 22 lipca 1944 roku do dnia 31 lipca 1990 roku  

16. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie  powiadomienia skarbnika 
powiatu -  Panią Danutę Królczyk o obowiązku przedłożenia 
oświadczenia dotyczącego pracy lub służby w organach 
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bezpieczeństwa państwa lub współpracy z tymi organami  w okresie 
od dnia 22 lipca 1944 roku do dnia 31 lipca 1990 roku. 

17. Interpelacje i zapytania. 
18. Wnioski i oświadczenia radnych. 
19. Zakończenie obrad  VII sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego. 

 
Ad 1 
 
Jak wyżej 
 
 Ad 2 i 3 
 
Jak  wyżej. 
 
Ad  4 
 
Przewodniczący Rady Krzysztof Migasiewicz poinformował o pracy 
między sesjami: 

- uczestniczył w  Powiatowych Zawodach Strażackich, 
- uroczystej gali wręczenia nagrody „ Wągrowczanin Roku 2006”. 

 
Ad 5 
 
Starosta Wągrowiecki – Michał Piechocki  poinformował radnych  o pracy 
Zarządu między sesjami Rady Powiatu Wągrowieckiego : 
 
Rada Powiatu Wągrowieckiego na VI sesji w dniu 28 lutego  2007  roku 
podjęła  2 uchwały. 
 
Zarząd Powiatu Wągrowieckiego ustalił sposób ich realizacji: 
 
Wydział Europejski i Rozwoju   otrzymał do  realizacji:  

• Uchwałę nr VI /40/ 2007 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                                
28 lutego 2007 roku w sprawie  zmiany uchwały nr XVII/76/2004 
Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 30 marca 2004 roku w sprawie 
ustalenia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Powiatu 
Wągrowieckiego na lata  2004-2009. Ww. Uchwałę  przesłano do 
Wydziału Prawnego i Nadzoru  w Poznaniu celem zaopiniowania 
oraz przesłano zainteresowanym stronom. 

 
Wydział  Finansów  otrzymał do  realizacji:  

• Uchwałę nr VI /41/ 2007 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                                
28 lutego 2007 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
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Wągrowieckiego na 2007 rok. Ww. Uchwałę  przesłano do 
Regionalnej Izby Obrachunkowej oddz. w Pile  celem  zaopiniowania. 

 
II.   Zarząd Powiatu w okresie między 28 lutego  2007   roku,  a 19 
marca   2007  roku  odbył 2 posiedzenia,  na których  rozpatrzył 
następujące zagadnienia: 

• Zapoznał się z wnioskami w sprawie remontów i modernizacji dróg 
powiatowych: nr 1563 w Laskownicy Małej, Rościnno - Lechlin                        
i Grylewo – Laskownica. 

• Zapoznał się z wnioskiem Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego                 
w Wągrowcu w sprawie darowizny na rzecz powiatu od Skarbu 
Państwa działki nr 2421 w Wągrowcu. 

• Pozytywnie rozpatrzył wniosek p. Jakuba Arendta i wyraził zgodę na 
umorzenie należności czynszu z tytułu  najmu lokalu. 

• Zapoznał się z informacją z przeprowadzonej  kontroli inwestycji 
termomodernizacyjnych przez Wojewódzki Fundusz Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej. 

• Zapoznał  się z informacją o zaspokojeniu potrzeb społecznych 
powiatu wągrowieckiego w zakresie opieki stacjonarnej w szpitalu 
powiatowym        w Wągrowcu. 

• Zapoznał się z informacją nt. wykonania budżetu ZOZ w Wągrowcu 
za 2006 rok. 

• Zapoznał się z informacją nt. przepisów prawnych „ustawy 
lustracyjnej”. 

• Pozytywnie zaopiniował podział środków finansowych Państwowego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na podstawie 
złożonych wniosków jednostek organizacyjnych powiatu. 

• Zapoznał się z pismem radnego Sławomira Maciaszka w sprawie 
trudności  w funkcjonowaniu komunikacji kolejowej na linii Poznań – 
Wągrowiec - Gołańcz. Pismo zostało skierowane do PKP celem 
wyjaśnienia przyczyn powstałych utrudnień. 

• Opiniował materiały na sesję. 
 
W omawianym okresie Zarząd Powiatu podjął następujące uchwały: 
 
• W sprawie zatwierdzenia projektu współfinansowanego                              

z Europejskiego Funduszu Społecznego na projekt „Zielone światło” 
w ramach Działania 1.3 „ Przeciwdziałanie i zwalczanie 
długotrwałego bezrobocia”. 

• W sprawie upoważnienia Izabeli Napiecek do reprezentowania 
Powiatu Wągrowieckiego przed sądami w sprawie o zapłatę. 
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• W sprawie wydania opinii dla zamierzenia inwestycyjnego 
polegającego na budowie ulicy Marcinkowo  w Wągrowcu w 
branżach: drogowej, instalacyjnej    ( kanalizacja deszczowa), 
elektrycznej( oświetlenie ulicy). 

• Dwukrotnie w sprawie zmian w układzie wykonawczym budżetu 
powiatu na 2007 rok. 

• W sprawie zmiany uchwały nr V/39/2007 Rady Powiatu 
Wągrowieckiego                   z dnia 31 stycznia 2007 roku w sprawie 
uchwalenia budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2007 rok. 

• W sprawie przyjęcia sprawozdania z przebiegu wykonania budżetu 
powiatu za 2006 rok. 

• W sprawie przekazania uprawnień kierownikom jednostek 
organizacyjnych powiatu do zaciągania zobowiązań z tytułu umów, 
których realizacja w roku następnym jest niezbędna dla zapewnienia 
ciągłości działania jednostki  i termin zapłaty upływa w roku 
następnym  

• W sprawie zmiany uchwały nr 37/2007 Zarządu Powiatu 
Wągrowieckiego  z dnia 15 lutego 2007 roku w sprawie uchwalenia 
planu finansowego zadań  z zakresu administracji rządowej oraz 
innych zadań zleconych ustawami na 2007 rok. 

• W sprawie wydania opinii dla zamierzenia inwestycyjnego 
polegającego na budowie ulicy Spokojnej  w Wągrowcu w branżach: 
drogowej, instalacyjnej   ( kanalizacja deszczowa), elektrycznej( 
oświetlenie ulicy). 

• W sprawie wydania opinii dla zamierzenia inwestycyjnego 
polegającego na budowie ulicy Powstańców Wielkopolskich w 
Wągrowcu w branżach: drogowej, instalacyjnej ( kanalizacja 
deszczowa), elektrycznej( oświetlenie ulicy). 

• W sprawie wydania opinii dla zamierzenia inwestycyjnego 
polegającego na budowie ulicy Różanej w Wągrowcu w branżach: 
drogowej, instalacyjnej (kanalizacja deszczowa), elektrycznej                  
(oświetlenie ulicy). 

 
Zarząd Powiatu między 19 a 28 marca 2007 r., odbył 2 posiedzenia ,                     
na  których  rozpatrzył następujące zagadnienia: 
 

• Analizował wykonanie budżetu powiatu za 2006 rok. 
• Został poinformowany o złożeniu przez dyrektorów  koncepcji 

prowadzenia szkół na następną kadencję. Zarząd nie analizował  tych 
koncepcji ponieważ decyzja co do sposobu wyłonienia dyrektorów 
podjęta zostanie  po uchwaleniu w ostatecznym kształcie  zmian 
ustawy   o systemie oświaty. 
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• Opiniował materiały na sesję Rady Powiatu 
• Rozpatrywał wnioski Komisji Stałych. O wyniku ich rozpatrzenia 

Komisje zostaną poinformowane odrębnym pismem. 
 
W omawianym okresie Zarząd  Powiatu   podjął     uchwały : 

• W sprawie zmiany Uchwały Zarządu Powiatu Wągrowieckiego                        
nr 563/2006 z dnia 29 marca 2006 roku w sprawie zatwierdzenia 
wniosku o współfinansowanie projektów Powiatowego Urzędu Pracy                            
w Wągrowcu, w ramach Schematu A Działania 1.2 Priorytetu                    
1 Sektorowego Programu Operacyjnego Rozwój zasobów Ludzkich. 

• W sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenów zabudowy letniskowej              
w Piastowicach     gm. Mieścisko. 

• W sprawie w sprawie ustalenia miesięcznego wynagrodzenia 
Dyrektora Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wągrowcu – Pani 
Elżbiecie Rożnowskiej. 

• W sprawie upoważnienia Pana Jerzego Mianowskiego – Dyrektora 
Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego im. Janusza 
Korczaka w Wągrowcu do reprezentowania Powiatu Wągrowieckiego 
- Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego im. Janusza 
Korczaka w Wągrowcu przed sądami powszechnymi w sprawie o 
zapłatę, przeciwko: Panu Mirosławowi Knachowi i Pani Ewie Knach,  
Panu Edwardowi Mizera i Pani Mieczysławie Mizera,  Pani Wiolecie 
Kurek i Panu Leszkowi Kurek .   /Zaległe zapłaty dot. należności za 
wyżywienie dzieci/. 

 
Nie zgłoszono żadnych zapytań. 
Przewodniczący Rady – Krzysztof Migasiewicz  stwierdził, że informacja 
została przyjęta. 
 
Od godz. 16.20 rada obradowała w 19 osobowym składzie. Na  posiedzenie 
sesji przybył radny A. Wieczorek. 
 
Ad 6 
 
Pan Jacek Brzostowski -  Przewodniczący  Komisji Rewizyjnej   przedstawił  
informację  z działalności Komisji w okresie między  sesyjnym. Komisja            
w tym okresie odbyła 2 posiedzenia,  na których  zajęła się badaniem 
wykonania budżetu powiatu za 2006 rok, zapoznała się z wnioskiem Klubu 
radnych  PO i PIS w sprawie przeprowadzenia kontroli dot. inwestycji drogi 
w Wapnie. Komisja  wypracowała wniosek.  
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Pan Sławomir Maciaszek -  Przewodniczący   Komisji Finansów Obszarów 
Wiejskich i Strategii Rozwoju Powiatu  przedstawił informację                        
z działalności Komisji w okresie między  sesyjnym. Komisja w tym okresie 
odbyła 2 posiedzenia, na których zapoznała się z założeniami kierunków 
inwestycyjnych na lata 2007-2010 i możliwości pozyskiwania środków 
pozabudżetowych ze źródeł krajowych i unijnych, zapoznała się z 
informacją o stopniu wykonania budżetu za 2006 rok, analizowała materiały 
na sesję. Komisja wypracowała wniosek.   
 
Pan Robert Woźniak - Przewodniczący  Komisji  Edukacji Kultury Sportu               
i Turystyki  przedstawił informację  z działalności Komisji w okresie 
między posiedzeniami sesji. Komisja w tym okresie odbyła 1. posiedzenie, 
na którym oceniała mocne i słabe strony w zakresie edukacji i bazy 
materialnej ZSP w Gołańczy, oceniała wykonanie budżetu za rok 2006                 
w zakresie działania Komisji oraz  opiniowała materiały na sesję. Komisja  
nie wypracowała wniosków.  
 
Pan Jerzy Piasecki   –  Członek  Komisji Bezpieczeństwa  i Komunikacji  
przedstawił informację  z działalności Komisji w okresie między sesyjnym. 
Komisja w tym okresie odbyła 2 posiedzenia,  na których zapoznała się                   
z informacja o pracy za 2006 rok Powiatowego Rzecznika Konsumentów 
omawiała temat związany z planem racjonalizacji dróg powiatowych, 
opiniowała materiały na sesję. Komisja nie  wypracowała wniosków. 
 
Pani Irena Wojewódzka - Kucz - Przewodnicząca Komisji Zdrowia Polityki 
Społecznej i Rynku Pracy  przedstawiała informację   z działalności Komisji                
w okresie między sesyjnym. Komisja w tym okresie odbyła 2  posiedzenia,  
na których zapoznała się z funkcjonowaniem WTZ w Wągrowcu oraz  
przyjęła informacje nt. działania Powiatowego Zespołu ds. Orzekania 
Niepełnosprawności , zapoznała się z informacją nt. zaspokajania potrzeb 
przez ZOZ w Wągrowcu, opiniowała materiały na sesję. Komisja  
wypracowała wnioski. 
  
Ad.7 
 
Elżbieta Misiek  - Powiatowy Inspektor Weterynarii przedstawiła 
informację z działalności instytucji w 2006 roku.. 
Pani Misiek  poinformowała również o trudnej sytuacji finansowej instytucji 
oraz niskie nakłady finansowe na obsługę ponieważ brakuje lekarzy 
weterynarii.- i nikt chętny do pracy się nie zgłasza mimo ogłoszenia 
dwukrotnie konkursu na te stanowiska. 
 
Nie zgłoszono żadnych zapytań. 
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Radna Irena Wojewódzka - Kucz –„ bardzo dobrze się stało, że  znalazły się 
środki finansowe na wykup bydła zarażonych białaczką enzootyczną. 
 
Krzysztof Migasiewicz - Przewodniczący Rady – „ sygnały o chorobie 
bydła na białaczkę docierały  do nas już od dawna, wiemy że były ofiary nie 
tylko wśród bydła, ale wśród rolników również – wyroki sądowe. Widzimy 
tu duży wkład p. Dyrektor i nieskromnie powiem Rady Powiatu, bo trudno 
zrozumieć działania głównego organizatora odpowiedzialnego                            
za bezpieczeństwo, gdy nie dba o służby i inspekcje.  
Przewodniczący złożył  na ręce p Inspektor podziękowania                                
za wyczerpującą  informację . 
 
Rada Powiatu przyjęła powyższą informacje. 
Szczegółowa informacja  o działalności Powiatowego Inspektora 
Weterynarii stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 8 
 
Paweł Gilewski - Powiatowy Inspektor Sanitarny zreferował  informacje                
o działalności w 2006 roku Powiatowego Inspektora Sanitarnego.  
 
Radna Irena Wojewódzka - Kucz  zapytała o zagrożenie sepsą, czy w 
powiecie czyni się rozpoznania na ten  temat i czy  w razie wykrycia tej 
choroby  powiat jest zabezpieczony ? 
 
Radny Jerzy Springer  zapytał  o  sprzedaż towarów po terminie ważności 
przydatnym do spożycia. Jak Sanepid dyscyplinuje  nieuczciwych 
sprzedawców? 
Ponadto zapytał o zanieczyszczenia wód , gdyż w coraz większym % są  
zanieczyszczone kąpieliska w powiecie. W jaki sposób można wpłynąć na 
poprawę ich czystości? 
 
Radny Wojciech Ćwik zapytał o stan sanitarny urządzeń i obiektów 
użyteczności publicznej , konkretnie chodzi o  szalety publiczne.                   
Uważam , że 1. szalet publiczny w mieście  Wągrowiec to za mało. Czy 
idzie to jakoś rozwiązać? 
 
Radny Jacek Brzostowski „ jak wpłynąć na dziecko  zarażonym świerzbem , 
by dziecko  nie przychodziło do szkoły, czy są na to regulacje prawne”? 
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P. Gilewski – wyjaśnił, że nie stwierdzono  jeszcze w powiecie 
wągrowieckim zachorowań na sespsę. Szczepionki ochronne są 
przygotowane. 
 
Na zapytanie radnego J. Springera - sprzedaż towarów przeterrminowanych 
- próbujemy przeciwdziałać, ale w miarę możliwości.  Występujemy do 
sądów o ukaranie przedsiębiorcy, ale kary są symboliczne. Myślę , że muszą 
zadziałać tutaj 2. czynniki – uczciwość przedsiębiorców i większa 
świadomość społeczeństwa. Wtedy jest to w większym stopniu do 
wyeliminowania. 
 
Jeśli zaś chodzi o zanieczyszczone kąpieliska to chcę powiedzieć, że  
występują one okresowo np. Jezioro Kobyleckie czy Kaliskie one nadają się 
do kąpieli , ale są okresy  kiedy woda jest bardzo zanieczyszczona 
szczególnie w okresie , gdy następuje wzmożony ruch na kąpieliskach . W 
tym roku poczynię starania  do przeprowadzenia badań w większej ilości  
akwenów  wodnych. Już zwracałem uwagę Wójtowi gm. Wągrowiec- że 
należy to tak zorganizować, aby kąpieliska były zabezpieczone                             
i wyposażone w sanitariaty nie tylko łąka i woda. 
 
Jeśli chodzi o szalety publiczne - swego czasu  próbowałem bronić 
likwidacji szaletów. Jest to jakby sygnał do władz samorządowych. Z tego 
co  wiem przy rewitalizacji rynku w Wągrowcu, tam miały by powstać 
szalety publiczne. 
 
Świerzb – musi być podstawa prawna żeby prowadzić takie działania. 
Choroba ta na pewno nie wymaga izolacji. Byłoby to zadanie za daleko 
posunięte. 
 
Przewodniczący Rady zapytał czy tą instytucję dotykają problemy 
mocodawców i  trudna jest sytuacja finansowa? 
 
P. Gilewski wyjaśnił, że raczej nie brakuje środków na realizację zadań 
natomiast występują  problemy finansowe na  utrzymanie  obiektu i 
inwestycje. 
 
 
Informacja  o działalności w 2006 roku Powiatowego Inspektora sanitarnego 
stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. Ponadto materiał 
przedstawiony na sesji jest do wglądu na stronach internetowych sanepidu. 
 
 
 

 



 

 

 

10 

Przewodniczący Rady ogłosił 15 min. przerwy. 
Po przerwie wznowiono obrady. 
 
Ad  9 
 
Zbigniew Byczyński - Powiatowy Rzecznik Konsumentów  przedstawił 
projekt uchwały w sprawie  zatwierdzenia sprawozdania z działalności 
Powiatowego Rzecznika Konsumentów za 2006 rok. 
 
Józef Sulikowski - Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji 
przedstawił pozytywną opinię Komisji do  przedstawionej informacji  
zgłaszając sugestię , aby w dalszej działalności  Powiatowego Rzecznika 
Konsumentów prowadzić politykę informacyjną i edukacyjną i rozszerzyć ją 
w  szkołach   ponadgimnazjalnych.  
 
Radna Irena Wojewódzka - Kucz – chcę się odnieść do informacji dot. 
zagadnienia oszukanych   osób starszych  podpisujących umowy z TELE-2. 
Otóż, sprawa cały czas trwa i cały czas nabiera się tych ludzi. Nie są to 
ludzie nieświadomi. 
 
Zbigniew Byczyński -  w informacji odniosłem się do 17. spraw 
negatywnych. Natomiast pozostałe zostały załatwione pozytywnie. 
 
Robert Woźniak- Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu                   
i Turystyki  poinformował, że uczestniczył w  lekcji edukacyjnej dot. praw 
konsumentów z udziałem p. Rzecznika i chcę pogratulować kontaktu                    
z młodzieżą. 
 
Więcej zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania   
 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 18 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z 
działalności Powiatowego Rzecznika Konsumentów za 2006 rok głosowało: 
18- za, przeciwnych - 0, wstrzymało się   od głosu – 0./ nieobecny radny M. 
Marzyński/ 
 
Uchwała NR VII /42/2007r. Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                             
28 marca  2007 r. , stanowi załącznik   nr  5 do niniejszego protokołu. 
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Ad 10 
 
Barbara Górna - Kierownik Biura Spraw Obywatelskich i Zdrowia 
przedstawiła informację o realizacji zadań powiatu w zakresie 
współdziałania z organizacjami pozarządowymi w 2006 roku i przyjęcie 
programu działań na 2007 rok. 
 
Nie zgłoszono żadnych zapytań.         
 
Szczegółowa informacja na w/w temat stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
Rada Powiatu jednogłośnie 19 za  przyjęła powyższą informację           
 
Ad 11                     
 
Barbara Górna - Kierownik Biura Spraw Obywatelskich i Zdrowia 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej przy 
Zespole Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu. 
 
Nie zgłoszono żadnych zapytań.         
Przystąpiono do głosowania   
 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 19 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej przy Zespole 
Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu głosowało: 19- za, przeciwnych - 0, 
wstrzymało się   od głosu – 0. 
 
Uchwała NR VII /43 / 2007r. Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                             
28 marca  2007 r. , stanowi załącznik   nr  7 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 12 
 
Wiesław Pierzchlewicz - Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie w Wągrowcu  zreferował projekt uchwały w sprawie określenia 
rodzaju zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na te zadania w 2007 roku. 
 
Radna Irena Wojewódzka - Kucz  Przewodnicząca Komisji Zdrowia 
Polityki Społecznej i Rynku Pracy oraz Przewodnicząca Komisji ds. Osób 
Niepełnosprawnych przedstawiła pozytywne opinie do przedstawionego 
projektu uchwały. 
Jednocześnie  zgłosiła uwagi zawarte w protokole z posiedzenia Komisji ds. 
Osób Niepełnosprawnych. Protokół z w/w posiedzenia Komisji ds. Osób 
Niepełnosprawnych stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
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Więcej zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania. 
 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 19 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie określenia rodzaju zadań i wysokości 
środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 
przeznaczonych na te zadania w 2007 roku głosowało: 19- za, przeciwnych - 
0, wstrzymało się   od głosu – 0. 
 
Uchwała NR VII /44 / 2007r. Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                             
28 marca  2007 r.  stanowi załącznik   nr  9 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 13        
 
Danuta Królczyk - Skarbnik Powiatu omówiła projekt  uchwały w sprawie 
zmiany uchwały  nr V/39/2007 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                   
31 stycznia 2007 roku w sprawie uchwalenia budżetu powiatu 
wągrowieckiego na 2007 rok. 
 
Radny Grzegorz Owczarzak  zgłosił zapytanie dot. subwencji oświatowej  
odnośnie innego przeznaczenia  kwoty  ok. 50.000 zł. 
  
Skarbnik –D.Królczyk  udzieliła wyjaśnień, że w tej kwocie jest udział                 
w podatku od osób fizycznych. W podatku tym znajduje się również 
rezerwa na wynagrodzenia dla nauczycieli . Zarząd uznał, że kwota ta 
będzie wystarczająca, ponadto Państwo jesteście zorientowani ile jest 
pieniędzy w rezerwie celowej i to rozwiązanie jest najwłaściwsze. 
 
Józef Sulikowski - Wiceprzewodniczący Rady –„z ubolewaniem 
stwierdzam , że czuję się wprowadzony w błąd”. 
 
Michał Piechocki - Starosta Wągrowiecki- -„ bilans zamknął się na „0”                          
i musimy poczekać ,żeby zabezpieczyć wszystkie potrzeby szkół, a będzie 
to cały pakiet spraw.  Subwencja nie jest uszczuplona. W szkołach były 
przeprowadzone termomodernizacje i w ramach oszczędności należy 
zabezpieczyć spłatę kredytów. Ponadto subwencja jest zachowana                        
w oświacie. 
 
Radny Jerzy Piasecki - „ o jakiej kwocie mówimy”? 
 
Skarbnik- ok. 67.000 zł. Nie jest to duża kwota. 
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Radny Andrzej Zając - mam pytanie, czy nie zarzucą nam instytucje 
kontrole , że te przesunięcia są nieprawidłowe?. 
 
Skarbnik -D.Królczyk - oczywiście , że nie. Jest to całkowicie zgodne                   
z zasadami gospodarki finansowej. 
 
Więcej zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania. 
 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 19 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie  zmiany uchwały nr  V/39/2007 Rady 
Powiatu Wągrowieckiego z dnia 31 stycznia 2007 roku w sprawie 
uchwalenia budżetu powiatu wągrowieckiego na 2007 rok głosowało: 17- 
za, przeciwnych - 0, wstrzymało się   od głosu – 2. 
 
Uchwała NR VII /45/ 2007r. Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                             
28 marca  2007 r., stanowi załącznik   nr  10 do niniejszego protokołu. 
                                                             
Ad 14 
 
Danuta Królczyk - Skarbnik Powiatu omówiła projekt  uchwały w sprawie 
zaciągnięcia długoterminowych: pożyczki, kredytu. 
 
Żadnych  zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania. 
 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 19 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie  zaciągnięcia długoterminowych: 
pożyczki, kredytu głosowało: 19- za, przeciwnych - 0, wstrzymało się   od 
głosu – 0. 
 
Uchwała NR VII /46/ 2007r. Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                             
28 marca  2007 r. , stanowi załącznik   nr  11 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 15 
 
Michał Piechocki - Starosta Wągrowiecki  przedstawił projekt uchwały w  
sprawie powiadomienia sekretarza powiatu - Pana Andrzeja 
Sebastyańskiego o obowiązku przedłożenia oświadczenia dotyczącego pracy 
lub służby w organach bezpieczeństwa państwa lub współpracy z tymi 
organami   w okresie od dnia 22 lipca 1944 roku do dnia 31 lipca 1990 roku  
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Żadnych  zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania. 
 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 19 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie  zaciągnięcia długoterminowych: 
pożyczki, kredytu głosowało: 19- za, przeciwnych - 0, wstrzymało się   od 
głosu – 0. 
 
Uchwała NR VII /47/ 2007r. Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                             
28 marca  2007 r. , stanowi załącznik   nr  12 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 16  
 
Michał Piechocki - Starosta Wągrowiecki  przedstawił projekt uchwały                 
w sprawie  powiadomienia skarbnika powiatu -  Panią Danutę Królczyk               
o obowiązku przedłożenia oświadczenia dotyczącego pracy lub służby                 
w organach bezpieczeństwa państwa lub współpracy z tymi organami                 
w okresie od dnia 22 lipca 1944 roku do dnia 31 lipca 1990 roku . 
 
Żadnych  zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania. 
 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 19 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie  zaciągnięcia długoterminowych: 
pożyczki, kredytu głosowało: 19- za, przeciwnych - 0, wstrzymało się   od 
głosu – 0. 
 
Uchwała NR VII /48/ 2007r. Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                             
28 marca  2007 r. , stanowi załącznik   nr  13 do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 17 
 
Żadnych interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 
 
Ad 18 
 
Radna Irena Wojewódzka - Kucz zgłosiła wniosek  o użyczanie dyktafonu 
na posiedzenia Komisji Finansów Obszarów Wiejskich i Strategii Rozwoju 
Powiatu w celu wiarygodnego protokołowania posiedzeń. 
 
Wniosek zostanie zrealizowany na najbliższym posiedzeniu Komisji. 
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Radny Jacek Brzostowski -  zgłosił wniosek o wystąpienie do WZDW w 
Poznaniu z prośbą o rozpatrzenie możliwości pobudowania zatoki 
autobusowej przy  Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych nr 1 w Wągrowcu 
przy ul. Kcyńskiej.  

Ul. Kcyńska w Wągrowcu należy do tras o wysokim natężeniu ruchu 
komunikacyjnego i obecne usytuowanie przystanku  autobusowego stwarza  
zagrożenie dla uczniów  oraz osób korzystających ze środków komunikacji 
autobusowej.    
 
Radny  Wojciech Ćwik - zgłosił wniosek o puszczenie równiarki na drodze 
powiatowej Grylewo - Laskownica. 
 
Radny Leszek Bodus -  zgłosił wniosek  jeśli to możliwe o udostępnienie 
sprzętu w celu usunięcia zarośli i dziko rosnących krzewów przy drodze 
powiatowej na odcinku Budziejewo - Nieświastowice, gdyż realizacja tego 
zadania nastąpi zbyt późno, bo w okresie jesienno-zimowych, a już teraz 
występują duże utrudnienia  w poruszaniu się i wymijaniu na tej drodze. 
Radni otrzymają odpowiedź na piśmie. 
 
Więcej wniosków i zapytań nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady – Krzysztof Migasiewicz poinformował radnych                
o szkoleniu, które odbędzie się w dniu 11 kwietnia br.  nt. oświadczeń 
majątkowych i  dostępie do informacji publicznej. 
 
Ad 19 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu 
Wągrowieckiego , składając życzenia z okazji zbliżających się świąt 
Wielkiej Nocy , zamknął obrady VII  Sesji  Rady Powiatu Wągrowieckiego. 
 
 
        Sekretarz  Rady                                             Przewodniczący                      
   Powiatu Wągrowieckiego                        Rady Powiatu Wągrowieckiego                                                                                                               
 
  ..... ...................................                            ............................................ 
       / Robert Woźniak /                                    / Krzysztof Migasiewicz / 
 
 
 
              Protokolantka 
................................................. 
        / Mariola Substyk / 
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